
VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 7 av 68 

Kommunfullmäktige 2011-06-22 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

 

Dnr Kommunfullmäktige 2011-06-22  § 138 

 

Svar på fråga om markanvisning för Kvarnbergsterassen 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
 

Frågan är besvarad. 
 

Ärendebeskrivning 

 

Mats Skoglund (V) har lämnat in en fråga till ordföranden i Värmdö Bostä-

der AB Malin Åberg Aas (MP) i rubricerat ärende. 

 

Åberg Aas besvarar frågan. 

 
Handlingar i ärendet 

 

Fråga 2011-06-20 

 

____________ 

 

 


